
BYDLENÃ• - KAM DÃ•T TCHÃ•NA?
PondÄ›lÃ­, 28 zÃ¡Å™Ã­ 2009

Mám problém s pÅ™ípadným budoucím bydlením. Tedy - spoleÄ•ným bydlením... Jsem s pÅ™ítelem dva roky (jemu je 35 let, mnÄ›
33). Já bydlím ve svém bytÄ›, kde jsem vlastní paní, mám ho pÄ›knÄ› zaÅ™ízený a jsem v nÄ›m naprosto spokojená. PÅ™ítel bydlím
ve dvougeneraÄ•ním domÄ›, kde Å¾ije s otcem (jeho matka Å¾ije v jiném mÄ›stÄ›, aÄ• rodiÄ•e nejsou rozvedeni). 

          PÅ™ítel trvá rozhodnÄ› na tom, Å¾e chce v jejich domÄ› zÅ¯stat, coÅ¾ chápu, protoÅ¾e mÅ¯j byt je maximálnÄ› pro pár, ne pro
rodinu, a my oba rodinu brzy chceme. Po první náv&scaron;tÄ›vÄ› u nÄ›j jsem se ale zhrozila toho &scaron;ílenýho chaosu a
nepoÅ™ádku, prostÄ› - dva chlapi v chalupÄ›, Å¾ádný dotek Å¾enský ruky. Asi od doby, co skonÄ•il pÅ™ítelÅ¯v minulý vztah.       ZaÅ™ízení
nemoderní, v podstatÄ› nic podle mýho. V&scaron;e bych pÅ™edÄ›lala. Ztropila jsem scénu a Å™ekla, Å¾e dokud se to aspoÅˆ
trochu nezmÄ›ní, hlavnÄ›, co se týÄ•e poÅ™ádku, nevkroÄ•ím tam. BohuÅ¾el ve&scaron;keré práce na úpravÄ› jeho bytu probíhají
velmi velmi pomalu. Navíc je tam ten úzký vztah otec a syn. Otec, nyní krátce v dÅ¯chodu, se nudí, jelikoÅ¾ je sám, jeho
manÅ¾elka Å¾ije jinde. Proto jsou velmi Ä•asto s pÅ™ítelem v kontaktu. DennÄ› si volají. MnÄ› to uÅ¾ vytáÄ•í, jsem na jeho otce
alergická, i kdyÅ¾ mi osobnÄ› nic neudÄ›lal. Neumím se zdrÅ¾et po telefonátu ironických poznámek. PÅ™ítel je u mÄ› pár dní v
týdnu, pak frÄ•í domÅ¯. Chce, abych tam s ním obÄ•as byla, ale mnÄ› se tam vÅ¯bec nechce, alespoÅˆ ne do doby, neÅ¾ s tím
chaosem nÄ›co udÄ›lá.       ZaÄ•ala jsem s kritikou, ale nutno Å™íct, Å¾e mám pÅ™ítele ráda; jsou vÄ›ci, které na nÄ›m oceÅˆuju.
Jezdíme spolu na dovolený, cestujeme, baví nás si spolu dlouze povídat, cítím se s ním uvolnÄ›nÄ›. KdyÅ¾ neÅ™e&scaron;íme
spoleÄ•né bydlení, je v&scaron;e fajn. KdyÅ¾ ho Å™e&scaron;ím, lítaj hromy blesky, prostÄ› se neshodneme. Plánovali jsme
spolu i dítÄ›, já uÅ¾ po nÄ›m hodnÄ› hodnÄ› touÅ¾ím, je mi Ä•erstvých 33 let, chci se vdát, mít rodinu a Å¾it pohodový Å¾ivot. Nechci se v
tomhle vÄ›ku rozcházet a muset hledat zase nÄ›koho jinýho, to mÄ› dost dÄ›sí.       Ale dÄ›sí mÄ› i pÅ™edstava, Å¾e budu bydlet v domÄ›,
kde se nebudu cítit jako doma, kde bude vÄ›t&scaron;ina vÄ›cí jinak neÅ¾ chci, navíc tam bude v&scaron;udypÅ™ítomný tchán,
který je zvyklý, Å¾e mÄ›l syna jen pro sebe a teÄ• mu ho nÄ›kdo jinej chce vzít a navíc chce dÄ›lat v domÄ› velký zmÄ›ny. SamozÅ™ejmÄ›
jsme na toto téma v pÅ™ítelem uÅ¾ mnohokrát hovoÅ™ili, slíbil, Å¾e se pokusí mi vyjít vstÅ™íc, ale v&scaron;echno se tak
stra&scaron;nÄ› vleÄ•e.... jemu, jak on sám pÅ™iznal, na bydlení aÅ¾ tak nezáleÅ¾í, ale já si chci vybudovat svoje vlastní hnízdo
podle mých pÅ™edstav, kde se budu cítit dobÅ™e.       BreÄ•ím doma do pol&scaron;táÅ™e, jsem hysterická a zaboha nevím, jak se
rozhodnout. KdyÅ¾ mu Å™eknu - buÄ•to nÄ›co koneÄ•nÄ› udÄ›lá&scaron; s tím domem a omezí&scaron; styk s tátou, nebo
rozchod, odpoví, Å¾e je to vydírání, na které on rozhodnÄ› nepÅ™istoupí. 

 

     Tak poradíte mi?

 Jitka   
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